
Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva obce Zá í konaného
dne 28. 07. 2009

ítomno: 9 len , 2 se omluvili
Program: dle p iložené pozvánky

Jednání zahájil starosta obce, p ivítal p ítomné a konstatoval, že zasedání bylo ádn  svoláno
a že je p ítomna nadpolovi ní v tšina len  zastupitelstva, jejich usnesení budou tedy platná.
Diskuze bude probíhat ke každému bodu zvláš .
Za zapisovatelku zápisu starosta ur il Vlastu Harvánkovou, za leny návrhové komise navrhl
p. Polišenského, p. Vrzalíka a p. Novotného. Za ov ovatele zápisu p. Ježe a p. Valáška.

Hlasování: jednohlasn  schváleno

Starosta seznámil p ítomné s programem zasedání.

Hlasování: program byl jednohlasn  schválen

1) Kontrola pln ní úkol
Byla opravena cesta v Zahrádkách a áste  upravena cesta od bytovek
k Lejskovému. P. Vrzalík se dotazoval na cestu k 2 novostavbám v Zahrádkách, bylo
mu odpov zeno, že z finan ních d vod  se zatím opravovat nebude.
CZECH POINT – bude zaveden v m síci srpnu, jak se p edpokládalo.
O fotovoltaické elektrárn  s p. Vavrušou se jedná, byla sepsána smlouva o právu
provedení stavby, jedná se o prodeji obecních pozemk .
P. Horák seznámil zastupitele na pracovní sch zce se zám rem výstavby fotovoltaické
elektrárny v objektu bývalých kasáren. Tento problém bude ešen na n které z dalších
pracovních sch zek, písemné vyjád ení bude pak p edáno p. Horákovi.
Na opravu cest na h bitov  je velká šance získat peníze z programu Leader.
Jedná se i o oprav  k íže na h bitov  s p. ervíkem, který by byl ochoten k íž opravit.
Z d vodu složitosti založení povod ové sbírky po stránce administrativní i právní, je
jednodušší pen žité dary posílat p es již založené fondy.
Dne 11.7. prob hlo na h išti sportovní odpoledne pro d ti.

01/15/09
ZO bere na v domí :
- opravu cest v Zahrádkách a u Lejskového
- realizaci služby CZECH POINT v m síci srpnu

02/15/09
ZO schvaluje
- opravu k íže na h bitov  za p edem dohodnutou cenu 120.000,- K

Hlasování: jednohlasn  schváleno.

2)  Zajišt ní kontroly hospoda ení obce za rok 2009
Kontrolu  hospoda ení obce provede namísto Ing. Lejsala soukromý auditor



Ing. Pospíšilová, která poskytne obci i finan ní poradenství.

03/15/09
ZO schvaluje:
- zajišt ní kontroly hospoda ení obce za rok 2009 Ing. Pospíšilovou.

Hlasování: návrh byl schválen 8 hlasy, 1 se zdržel hlasování.

3) Rozpo tový výhled do roku 2015
Nejvyšší p íjmy i výdaje jsou naplánovány na rok 2011, kdy by se m la dokon ovat
kanalizace. P íjmy by m ly v daném roce init 8 700 000 K . Totéž by m ly init i výdaje.
Na rok 2012 jsou p íjmy i výdaje plánovány do výše 7 950 000K .
V roce 2013 by m ly p íjmy i výdaje init  8 250 000K .
Na rok 2014 se po ítá s p íjmy i výdaji 8 300 000K .
V roce 2015 by m ly p íjmy a výdaje init 8 500 000K .

04/15/09
ZO schvaluje:

-  rozpo tový výhled do roku 2015

Hlasování: jednohlasn  schváleno

4) Pojišt ní obecního majetku
Jsou uzav eny díl í smlouvy s KOOPERATIVOU na pojišt ní hasi ského domu
a h išt .
Od listopadu by se m la smlouva vztahovat na veškerý majetek.
Pan Vrzalík m l p ipomínku, jestli by se nem lo jednat i s jinými pojiš ovnami.
Navrhoval oslovit ješt  alespo  2 pojiš ovny a porovnat všechny nabídky. Stejnou

ipomínku vznesl i p. Valášek.

     05/15/09
     ZO bere na v domí

- díl í smlouvy s pojiš ovnou Kooperativa na pojišt ní hasi ského domu a h išt
      a pov uje pana starostu zajistit konkuren ní nabídky alespo  2 pojiš oven do
      konce íjna

5) Dopln ní kanalizace v obci
Je p islíbena dotace od Zlínského kraje 2.854.000,- K . Po prázdninách se má jednat o
další dotaci z Ministersva zem lství a dalším postupu ohledn  dopln ní kanalizace.
Pan Šuška Pavel vznesl dotaz, zda by nemohl získat dotaci na kanalizaci ke svému
domu. Bylo mu odpov zeno, že získat dotace na kanalizaci v místech, kde se nebydlí,
nelze.

06/15/09
ZO bere na v domí



- schválení dotace od Zlínského kraje v ástce 2.854.000,- K  na akci „Dopln ní
kanalizace v obci“

6) íprava dalších investi ních a neinvesti ních akcí
Byly propo ítány náklady na zateplení kulturního domu, p edb žný propo et iní
1.660.000,- K . 90% z této ástky lze získat z dotací. Je nutno vypracovat energetický
audit a ud lat p ípravu na získání dotací, cena za energetický audit bude cca
50.000,- K ; cena za p ípravu žádosti cca 45.000,- K .

07/15/09
ZO schvaluje:
- vypracování energetického auditu a žádosti o dotace na akci „Zateplení kulturního

domu“.

Hlasování: 6 hlas  pro
 3 se zdrželi hlasování

7) Jednorázový p ísp vek na innost mikroregionu St ední Haná
Na valné hromad  Mikroregionu St ední Haná byla navržena jednorázová dotace na
innost mikroregionu ve výši 50.000,- K  na každou obec, která je lenem místní

ak ní skupiny. MAS bude mít sídlo v Kojetín  v hotelu Pivovar.Sídlo fondu pro
mikroregion St ední Haná bude umíst no v Kojetín .

08/15/09
ZO schvaluje:
- jednorázový p ísp vek na innost mikroregionu St ední Haná ve výši 50.000,-K

Hlasování: 8 hlas  pro,
1 se zdržel hlasování

8) Dokon ení územního plánu obce
24. ervna byla sch zka v sídle Zlínského kraje. I když Zá í nedostalo pozvání,
starosta i místostarosta se této sch zky zú astnili, a dostali p islíbení, že do p lky íjna
by m l být územní plán schválen, p. Ing. Šimordová zpomalila dodání, protože se
územní plán p ed lává kv li pr plavu Dunaj-Odra-Labe. Realizace územního plánu se
vle e již 8 let.

09/15/09
ZO pov uje starostu sepsáním žádosti o vysv tlení zdržení schválení územního
plánu a p ípadné kompenzace výdaj , které tímto vznikly ob an m.

9) Rozší ení místního programu obnovy venkova
Do tohoto programu lze zahrnout i opravy chodník  v obci, týká se to hlavn  chodník
kolem hlavní cesty.



10/15/09
ZO schvaluje:
- rozší ení místního programu obnovy venkova o opravu chodník  v obci

Hlasování: jednohlasn  schváleno

10)Rozpo tové opat ení . 2/2009
113.400,- K  je stav popovo nového ú tu, který byl p eveden na hlavní ú et.
15.200,- K  získala obec za geologický pr zkum. 30.000,- K  je zisk kulturního domu
za zde po ádané akce. Dotace na pracovníky obecního ú adu z ú adu práce byla
celkem 343.600,- K .

11/15/09
ZO schvaluje:
- rozpo tové opat ení . 2/2009

Hlasování: jednohlasn  schváleno

11)Zm na nájemce v bufetu na h išti
Od 1. 8. 2009 se stává novým nájemcem bufetu p. Robert Štula. Nájem a poplatky mu
budou  ur eny obecním ú adem. Nájem bude uzav en na dobu ur itou do konce roku
2009. V bufetu sou asn  probíhá p ování sportovního ná iní.

12/15/09
ZO schvaluje:
- zm nu nájemce bufetu na h išti – od 1.8.2009 bude novým nájemcem p. Štula

Robert

Hlasování: schváleno jednohlasn

12)Nové íslo Zá ského ob asníku
ipravuje se další íslo Zá ského ob asníku a jakékoliv p ísp vky jsou vítány.

13/15/09
ZO bere na v domí:
- vydání nového ísla Zá ského ob asníku v nákladu 100ks

13)Nabídka na vytvo ení mapy Krom íž a okolí
Obci Zá í byla nabídnuta možnost její prezentace na projektu mapy Krom íž a
okolí. Ur it  by p isp la k propagaci obce.

14/15/09
ZO schvaluje:
- prezentaci obce v p ipravovaném vydání mapy Krom íže a okolí



14)Diskuse
Obci byla poskytnuta nabídka ukazatel  rychlostí pro obec. Starosta se vyjád il, že

innost t chto opat ení je ím dál nižší. P. Jež tlumo il požadavek p. Chytila o
vybudování  retardéru v ulici Na Hrázi, kv li bezohledným idi m. Je pot eba upravit
cestu po vodovodních p ípojkách (B ezí), protože je rozkopaná, eší se p edlážd ní
cesty u p. Ku íka. P. Andrea Reková si st žovala na situaci okolo sousedních dom
(p. Šimuna a p. Finka) – padající st ešní tašky, plechy, odložené vraky aut apod.

15/15/09
ZO ukládá starostovi a místostarostovi obce neprodlen  vy ešit pr jezdnost
komunikace u domu p. Finka a ešit situaci kolem domu p. Šimuna.

P. Belhárková Andrea trvá na ústním vyrozum ní o ešení situace do konce m síce
srpna.

P. Vrzalík vznesl dotaz jménem svých soused , kam s odpadem ze zahrady.
Optimálním ešením je kompostování, protože p istavování kontejneru je p íliš
nákladné a ukládat biologický a rostlinný odpad do kontejneru na velkoobjemový
odpad je zakázané.

Op t se otev el problém ohledn  zahrady p. Fialy, kde v neúnosných podmínkách
chová domácí zví ectvo.

16/15/09
ZO ukládá:
- vy ešit neúnosnou situaci na pozemku p. Kv toslava Fialy do konce srpna.

Dalším bodem diskuse bylo uspo ádání výstavy fotek na KD s možností jejich
objednání a prohlídky v prostorách kulturního domu b hem zá ských hod .

17/15/09
ZO bere na v domí
- uspo ádání výstavy fotek na KD s možností objednání fotek a prohlídky prostor

KD p i p íležitosti 40. výro í otev ení KD a zá ských hod .

Byla zavedena možnost tzv. ve ejné služby pro zájemce evidované na Ú ad  práce.
V obci Zá í je zatím minimální zájem o tuto službu, proto nemá smysl ji v obci
zavád t.

18/15/09
- ZO pro malý zájem odkládá zavedení ve ejné služby v obci a pov uje starostu

vést jednání s m stem Chropyn  o uplatn ní zájemc  o tuto službu v Chropyni.

15)Záv r
Na záv r ve ejného zasedání starosta pod koval za ú ast všem p ítomným,
zastupitel m i ob an m, pop ál hezké letní dny a rozlou il se.



Zapsala: Vlasta Harvánková   ___________________________________

Ov ovatelé zápisu:
Ji í Jež             ___________________________________

Ing. Radovan Valášek   ___________________________________

Starosta: Václav Karhánek      ___________________________________


